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Protokół Nr VI/2015 

z VI  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 16 marca  2015 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad VI  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.10 otworzył VI  

sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że w dniu 30 marca odbędzie się  

VII sesja Rady Miejskiej w Strykowie . 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Panu Andrzejowi Pożarlikowi. 

 

Ad pkt. 3  Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad VI sesji : 

 

1. Otwarcie obrad VI sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 25 lutego  2015 r. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 

2015-2022, 

c) w sprawie zaopiniowania propozycji planu aglomeracji ,, Stryków ˮ , 

d) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty od nieruchomości 

zamieszkałych , 

e) w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe, lub innych 

nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

f) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, 
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g) w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

h) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy oraz nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe, lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe.  

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków wnioskowała o wprowadzenie do porządku 

obrad projektów uchwał w sprawie: 

 przyjęcia zmian Statutu Związku Międzygminnego „Bzura”, 

 diet dla radnych Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad wnioskiem : 12 głosów za bez głosów przeciwnych i  3  głosy  

wstrzymujące się 

Porządek obrad po poszerzeniu od pkt 3: 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 25 lutego  2015 r. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 

2015-2022, 

c) w sprawie zaopiniowania propozycji planu aglomeracji ,, Stryków ˮ , 

d) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty od nieruchomości 

zamieszkałych, 

e) w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe, lub innych 

nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

f) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, 

g) w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

h) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy oraz nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe, lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe, 

i) w sprawie przyjęcia zmian Statutu Związku Międzygminnego „Bzura”, 

j) w sprawie diet dla radnych Rady Miejskiej w Strykowie. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

10. Zamknięcie obrad. 
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Głosowanie nad porządkiem obrad VI sesji po zmianie : 12 głosów za bez głosów 

przeciwnych i  3  głosy  wstrzymujące się. 

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący rady zgłosił do  Komisji Uchwał i Wniosków następujących radnych: 

1) Pana Łukasza Orłowskiego, 

2) Panią Marzenę Skwarko, 

3) Pana Marka Gierata.  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków  : 15 głosów za bez głosów 

przeciwnych i  0  głosów  wstrzymujących się 

 

Ad pkt. 5 Zatwierdzenie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 25 lutego  2015 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z V  sesji podczas obrad VI sesji nie złożono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z V  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące się 

 

Ad pkt. 6  Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 

rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos wstrzymujący się  

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2015-2022, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

Po głosowaniu głos zabrał radny Bogdan Walczak i zapytał czy przepis wymaga , aby każda 

najdrobniejsza zmiana w budżecie była wprowadzana takim plikiem dokumentów? Czy nie 

można robić tego w formie korekty , czy jest to wymóg ustawowy? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że jest taki wymóg. 
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c) w sprawie zaopiniowania propozycji planu aglomeracji ,, Stryków ˮ , 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

d) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty od nieruchomości 

zamieszkałych , 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków poinformowała, że w stosunku do 

przekazanych radnym projektów uchwał są przygotowane projekty uchwały z 

autopoprawkami Burmistrza. 

Celem umożliwienia radnym zapoznanie się z autopoprawkami do projektów uchwał 

przewodniczący ogłosił przerwę do godz. 10.30.  

Po przerwie przewodniczący wznowił obrady VI sesji . 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości stawki tej opłaty od nieruchomości zamieszkałych wraz z wprowadzonymi 

autopoprawkami. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

prosiłem na komisji o przedstawienie kalkulacji i została mi ona udostępniona. Według mojej 

oceny stwierdzam, że ta kalkulacja nie przedstawia  wyliczenia czy stawka od osoby jest 

należycie wyliczona. Kalkulacja odnosi się do wagi. Mnie jako osobę mającą uchwalać taką 

uchwałę interesuje osoba a nie waga. Nie ma żadnego ustalenia stawki przekładającej się na 

mieszkańca. Nie będę proponował obniżonej stawki w stosunku do tej , która została 

wskazana z uwagi na nie do końca dokonaną analizę tej kalkulacji. Zwrócę się o pomoc 

prawną o dokonanie takiej analizy  ponieważ sama kalkulacja budzi wiele zastrzeżeń moich i 

wątpliwości. Albo są mało czytelne zapisy w tej kalkulacji albo pewne błędy. Uważam, że do 

stawki, która ma być pobierana od mieszkańca za odbiór nieczystości powinno być 

wyjaśnienie :czy zależy to od wyniku przetargu czy ustalamy ją wcześniej i później ustalamy 

warunki przetargowe, jaki mamy osiągnąć wynik przetargowy. Na stronie 2 jest tabela 3, 

która jest przeniesiona ze specyfikacji, więc pytam kiedy była robiona kalkulacja? Z uwagi na 

te niejasności wstrzymam się od głosu. Uważam, że przyjdzie moment przy sprawozdaniu z 

wykonania budżetu tam będzie podana kwota za odbiór nieczystości za rok 2014 i ta kwota da 

mi więcej do myślenia, dlatego że w tej kalkulacji jest mowa o okresie od lipca 2013 roku do 

grudnia 2014 r. – to jest półtora roku. 

Jeżeli chodzi o ten projekt uchwały dam przykład: mieszkam z żoną  i butelka po napojach- to 

każdy ma swoją ?A jak pijemy z jednej to będzie jedna butelka czy dwie? Ustawa nie 

narzuca, że każda osoba do czwartej musi ponosić taką samą opłatę jak ta jedna. Jeżeli 

używamy mleko w kartonie to na 3 – 4 osoby jest jeden karton nie cztery. To się odnosi do 

opłaty za gospodarstwo. Uważam, że stawka od gospodarstwa 2 osobowego nie powinna być 

14 zł. Powinna być niższa niż wielokrotność z pkt 1 . Powinna być niższa nawet o złotówkę 
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ale niższa. To są te same śmieci. Od gospodarstwa 3 osobowego 21 zł to jest za dużo. Treść 

tej uchwały zależy od nas, od organu uchwałodawczego. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków poinformowała, że za rok 2014  dochody z 

tytułu gospodarki odpadami wyniosły 1.109.378,47 zł a wydatki 1.069.031, 53 zł. W ramach 

tych wydatków uwzględniono wynagrodzenia i pochodne dot. obsługi opłaty za 

gospodarowanie odpadami w wymiarze 2,5 etatu. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

e) w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki 

letniskowe, lub innych nieruchomościach wykorzystywanych na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

g) w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków poinformowała, że w stosunku do przekazanej 

radnym projektu uchwały jest przygotowany projekt uchwały z autopoprawkami Burmistrza, 

który został przekazany radnym przed przerwą, w którym § 1 niniejszej uchwały został 

podzielony na  dwa ustępy oraz został uszczegółowiony § 2. 

Radny Bogdan Walczak pytał, czy uiszczanie tych opłat dokonywane jest od wszystkich 

mieszkańców do Urzędu? Czy wszystkich dotyczy wpłata na konto Urzędu? 
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Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy odpowiedziała, że wpłaty wpływają na konto 

Urzędu lub można także  wpłacać  u inkasenta. 

Radny Bogdan Walczak pytał dalej: czy zostały zmienione te opłaty, które są wkalkulowane 

w czynsz, bo one wpływają na konto zarządcy do gospodarki komunalnej. 

Pani Anna Rosak insp. d/s środowiska w Urzędzie Miejskim w Strykowie  odpowiedziała: 

jeżeli ktoś jest właścicielem nieruchomości i produkuje odpady to ma obowiązek złożyć 

deklarację i uiszczać opłaty. 

Radny Bogdan Walczak: rozumiem, że gospodarka komunalna powinna złożyć deklarację, 

chodzi o ul. Warszawską 4. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: tam gdzie jest wspólnota 

mieszkaniowa, w imieniu wspólnoty składa zarządca. Zarządcą w większości naszych 

przypadków jest gospodarka komunalna. 

Radny Bogdan Walczak a tam gdzie nie ma wspólnoty a jest np. jedna rodzina w 

mieszkaniu komunalnym? 

Pani Renata Żyłła insp. d/s środowiska w Urzędzie Miejskim w Strykowie  
odpowiedziała, że deklarację składa wtedy najemca do gminy i ponosi z tego tytułu 

odpłatność za gospodarowanie odpadami.  

Radny Bogdan Walczak: to znaczy, że  jest tak w gospodarce komunalnej, że jedni mają 

wliczoną opłatę w czynsz a inni nie. 

Pani Renata Żyłła odpowiedziała, że do Urzędu jest obowiązek ponoszenia opłaty ściśle 

związanej z ustawą o utrzymaniu czystości,  nie wiemy natomiast  co administrator wlicza w 

czynsz: czy są to opłaty za zakup pojemników na odpady, czy koszty oświetlenia, sprzątanie i 

inne.  

Radny Bogdan Walczak: była taka sytuacja z mieszkanką ul. Warszawskiej 4. 

Pani Renata Żyłła odpowiedziała: Pani złożyła deklarację u nas i w Zakładzie Gospodarki 

Komunalnej. Informowaliśmy Panią, że jeżeli funkcjonują wspólnoty to należy złożyć 

deklarację do wspólnoty. Pani jednak złożyła u nas. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

h) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz nieruchomości, 

na których znajdują się domki letniskowe, lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odczytała projekt uchwały, który został 

przekazany radnym. 

Radny Andrzej Janeczko pytał czy wzór deklaracji jest narzucony przepisami Unii 

Europejskiej? 

Pani Renata Żyłła odpowiedziała, że sami opracowujemy. 

Radny Andrzej Janeczko proponował aby jak najbardziej uprościć druk deklaracji , poza 

tym radny mówił, że jest w nim bardzo dużo danych osobowych. Radny uważa , że jest to 

zwykła nadgorliwość urzędnicza. 

Pani Renata Żyłła odpowiedziała, że pewne wymogi narzuca ustawa oraz ordynacja 

podatkowa. Muszą w niej znaleźć się informacje dotyczące wszystkich właścicieli 
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nieruchomości ,ponieważ w momencie jeżeli dochodzi do egzekucji nie zapłaconych 

należności mamy możliwość ustalenia wszystkich odpowiedzialnych za ten fakt. Te dane są 

niezbędne.  Rozbudowana tabelka ułatwia mieszkańcowi dokładne wypełnienie deklaracji. 

Radny Damian Drzewiecki pytał, czy z wszystkich gospodarstw domowych na terenie 

gminy wpływają deklaracje, czy nie jest tak , że są pomijane gospodarstwa bo to jest 

nazwijmy deklaracja dobrowolna- chociaż nie do końca jak to wynika z ustawy. Czy my jako 

gmina mamy jakiś sposób, możliwość  weryfikacji, jak to jest realizowane, czy wszyscy 

płacą, czy nie płacą, bo my tego nie wiemy?    

Pani Renata Żyłła odpowiedziała , że gmina jest na bieżąco w trakcie postępowań w 

stosunku do posesji, których mieszkańcy nie płacą. Mamy informację z gospodarki 

komunalnej np. o zużyciu wody w danej posesji w maksymalnym wymiarze, wiemy, że 

właściciele płacą podatek od nieruchomości i stąd nasza wiedza , kto nie złożył deklaracji ,, 

śmieciowej ˮ. 

Radny Bogdan Walczak mówił: przy omawianiu tej uchwały rok temu, zwracałem na to 

uwagę, że z punktu widzenia samo nazwanie tego dokumentu ,, deklaracją ˮ odnosi się do 

tego, że skoro się zdeklarowałem to mam płacić. Skoro zdeklarowałem się jako mieszkaniec 

to muszę zapoznać się z wszystkimi materiałami dotyczącymi spraw gospodarki odpadami, z 

pozostałymi uchwałami. Skąd przeciętny mieszkaniec ma wiedzieć czy ma płacić 7 czy 12 

złoty nie znając ustawy. Tytuł tego dokumentu wygląda tak jakby został ściągnięty z Urzędu 

Skarbowego. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

i) w sprawie przyjęcia zmian Statutu Związku Międzygminnego „Bzura”, 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków poinformowała, że niniejszy projekt uchwały 

podyktowany jest podjęciem przez Związek BZURA uchwały o przystąpieniu do Związku 

Gminy Wartkowice i dokonanej zmiany w Statucie Związku. 

Pani Anna Sasin odczytała projekt uchwały.  

Radny Damian Drzewiecki mówił: w naszym Statucie obowiązuje nomenklatura Gmina 

Stryków. Radny pytał, czy nie powinniśmy wstrzymać się z podjęciem tej uchwały do czasu 

zmiany nomenklatury i dokonać zmiany na Gminę Stryków .Czy nie powinna być dokonana 

stosowna korekta z ,,Miasto-Gmina Stryków ˮ  na  ,,Gmina Stryków ˮ? 

Pani Anna Sasin odpowiedziała, że jej zdaniem nie ma to wpływu na treść podejmowanej w 

tej chwili uchwały. Nazwa naszej Gminy w różnych dokumentach różnie była wpisywana 

,myślę , że taka nazwa była przy wstępowaniu nas do Związku. 

Radny Damian Drzewiecki mówił: ale uchwała Związku jest z 3 marca czyli obowiązywał 

już nasz Statut z nową nomenklaturą. 

Pani Katarzyna Zamolska radca prawny mówiła: nie widzę przeszkód i dla mnie nie ma 

sensu zmieniania tego zapisu. Z racji tego , że w wielu dokumentach figuruje nazwa Miasto-

Gmina Stryków, w tym momencie po prostu organizacyjnie będzie dużo pracy. Poza tym jest 

to uchwała nie nasza tylko Związku i nie możemy w niej dokonywać zmian. 

Radny Bogdan Walczak:  proszę o wyjaśnienie przy tej okazji  bo jest wiele niejasności co 

do nazwy obecnej Urzędu, która wynika z naszego Statutu. Nie wszyscy wiedzą z czego to 

wynika. 

Przewodniczący rady przypomniał, że jesteśmy przy procedowaniu projektu uchwały i 

jednocześnie  zaproponował taką dyskusję w punkcie ,,Wolne wnioski i sprawy różneˮ. 
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Radny Krzysztof Bandurowicz mówił , że skoro ma głosować nad przyjęciem uchwały w 

sprawie zmian Statutu Związku Międzygminnego „Bzura”, wyjaśnienie teraz tych spraw 

przez Pana Burmistrza może spowodować , że radny będzie inaczej głosował i być może 

będzie domagał się od Burmistrza wprowadzenia zmian w tej uchwale. 

Radny Łukasz Orłowski pytał jakie są postępy prac w Związku Bzura. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że nie da się krótko 

odpowiedzieć na takie zapytanie, tym bardziej , że w radzie są nowi radni, którzy  

ogólnikowo są zapoznani z tym tematem. Wobec tego  na kolejnej sesji przedstawimy 

informację dot. działalności Związku Bzura. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

j) w sprawie diet dla radnych Rady Miejskiej w Strykowie 

 

Przewodniczący rady poinformował, że niniejszy projekt uchwały jest realizacją wniosku 

przedstawionego przez niego na posiedzeniu  Komisji Budżetu i otrzymał jednogłośnie 

akceptację w/w Komisji. Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach do godz. 11.25. 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie.  

 

Ad pkt. 7 Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w tym punkcie obrad. 

 

Ad pkt. 8 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że istnieje możliwość wzięcia przez radnych udziału w 

nieodpłatnym szkoleniu w Łodzi nt. Status prawny radnego gminy . Zapisy na szkolenie w 

trakcie lub po sesji w biurze rady.  

W pkt. 8 głos zabrali: 

Radny Krzysztof Bandurowicz : 

Zwrócił się do przewodniczącego rady aby sesje rady w sezonie wiosenno-letnim odbywały 

się w budynku domu kultury. 

Przewodniczący rady odpowiedział, że sprawa jest do rozważenia i  skontaktuje się z 

dyrektorem domu kultury. Jeżeli nie będzie to kolidowało z zajęciami organizowanymi przez 

Ośrodek to możemy rozważyć taką propozycję.  

Radny Bogdan Walczak:   
1) czy gmina wystąpiła czy wystąpi bo drugi nabór jest  od 1 września do 30 września z 

wnioskiem o dopłatę do budownictwa mieszkaniowego socjalnego , komunalnego? 

Bank przypomina o takiej możliwości , a są to dość duże pieniądze. 

2) czy jest coś wiadomo na temat stanu jakości wody pitnej w kranach ponieważ jest 

dużo informacji , że jest za dużo żelaza w wodzie? 

3) minął już któryś dzień od Święta Sołtysa i dziwię się , że nasi Sołtysi nie otrzymali od 

naszych władz żadnych gratulacji. Osobiście takie życzenia otrzymałem w piątek od 

Marszałka Województwa, 
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4) przypominam o wcześniejszych wnioskach moich : bałagan jest przy parkingu i przy 

moście. Zgłaszałem to na ostatniej sesji. Zgłaszałem również prześwietlenie  drzewa 

na naszym terenie komunalnym  – suche akacje przy bloku komunalnym oraz 

uzupełnienie asfaltu na pierwszym wjeździe na targowisko. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział: 

dla Sołtysów w okresie wiosennym zostanie zorganizowany wyjazd, który potraktujemy w 

ramach tego święta. 

Pani Barbara Lenart sołtys wsi Niesułków  mówiła, że są wieloletni Sołtysi, którym można 

by pogratulować z okazji ich święta. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że przyjmuje sprawy 

zgłoszone przez pana Walczaka do realizacji . 

Pan Wacław Walak odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma sygnałów o złej jakości 

wody. Stan jakości wody jest cały czas monitorowany przez zgierski SANEPID, 1 raz w 

miesiącu dokonujemy badań na każdym ujęciu wody. Mogą zdarzyć się zanieczyszczenia 

nieszkodliwe dla zdrowia powstałe w czasie awarii lub ich usuwania. Wyniki badania wody 

są do wglądu. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił o tym , że we wrześniu jedna z mieszkanek gminy kończy 

100 lat. Radny wnioskował o uhonorowanie tej osoby w sposób szczególny. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że pamiętamy o 100 –latkach 

od dawna , nawet w przypadkach osób , które kończą 95 lat, a rodzina wyrazi zgodę na takie 

uhonorowanie też  to czynimy. 

Radny Karol Lenart wnioskował o wystąpienie do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o 

załatanie dziur w asfalcie na skrzyżowaniu  dróg  do Bartolina. 

Pan Arkadiusz Przygodzki Sołtys wsi Dobra pytał czy oświetlenie uliczne opłacane jest 

przez gminę? Światła w Dobrej i nie tylko świecą do godz. 6.30 kiedy jest już widno. 

Radny Łukasz Orłowski mówił o tym , że na ul. Brzezińskiej  światło uliczne zapala się 

później niż w całym Strykowie.  

Radny Andrzej Janeczko: 

1) pytał czy zostały podjęte jakieś działania w sprawie jego wniosku o ustawienie lustra 

drogowego przed łącznikiem Cesarka – Ługi? 

2) czy jest szansa na Internet szerokopasmowy? Wszyscy wskazują przykład gminy 

Nowosolna, która jest biedniejsza niż nasza gmina. 

3) czy istnieje możliwość starania się o budowę przydomowych oczyszczalni ścieków w 

Imielniku , Dobieszkowie i Ługach? 

4) zasypać ogromne ubytki na drodze w Warszewicach. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział: 

 ubytków w drodze nie będziemy uzupełniać , ponieważ firma ma przekazany teren i 

będzie realizować drogę; 

 Internet szerokopasmowy- będę rozmawiał z firmami o możliwościach realizacji   jeśli 

będę miał wiedzę na ten temat to ją przekażę , 

 tam gdzie przewidujemy sieć kanalizacji zbiorczej,  nie wyposażamy gospodarstw w 

przydomowe oczyszczalnie ścieków. Do momentu zakończenia sprawy ze Starostwem 

Powiatowym i rozstrzygnięcia kwestii spornych nie realizujemy tego tematu. 

W Dobieszkowie jest możliwość realizacji kanalizacji zbiorczej, nad Ługami i 

Michałówkiem zastanowimy się. 

Pan Ryszard Miśkiewicz Sołtys Sosnowca pytał czy istnieje możliwość uruchomienia sieci 

Wi-Fi w Urzędzie czy jego okolicy? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział , że przyjmuje wniosek do 

rozpatrzenia. 

Radny Damian Drzewiecki mówił: 
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1) wróćmy tak jak było to proponowane  do nomenklatury nazewnictwa Miasto-Gmina 

Stryków  bo nie wszyscy wiedzą z czego to wynika? 

2) czy mamy informację dot. zaoranego boiska w Bratoszewicach, które zostało 

wykonane w czynie społecznym , a młodzież bratoszewicka nie ma gdzie grać poza 

boiskiem szkolnym ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział , że teren ten został wykupiony 

przez spadkobierców a następnie przekazany, jest to teren prywatny nie mamy możliwości 

ingerencji. Powiem o tym szerzej na jednej z sesji. Jeśli chodzi o nowe boisko to do września 

mamy przyjmowanie  wniosków do budżetu, proszę o złożenie takiego wniosku będziemy się 

zastanawiać. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków poinformowała, że w 1990 roku powstały 

gminy. Urząd jest jednostką organizacyjną i z tego względu, że siedziba Urzędu jest na 

terenie miasta, Urząd nosi nazwę Urząd Miejski. Wcześniej w Statucie było nieprawidłowo. 

Burmistrz  Strykowa – dlatego że ma siedzibę tez na terenie miasta Stryków. Podstawą 

takiego nazewnictwa  jest ustawa o samorządzie gminnym oraz ustawy ustrojowe. Nie ma 

przepisów wprost. Obecnie funkcjonujące nazewnictwo jest uzgodnione ze służbami 

Wojewody. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zwrócił się z prośbą do pani Sekretarz o przygotowanie 

przepisów , które jednoznacznie regulują te sprawy. 

Radny Dariusz Dziewulski prosił , aby w ramach poprawy bezpieczeństwa namalować znaki 

poziome – przejścia dla pieszych na ul. Kościuszki (bloki) na wysokości St. Rynku na 

wysokości bloków co ułatwi poruszanie się pieszym.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział , że w uzgodnieniu z komisją 

bezpieczeństwa  pojawią się takie miejsca. 

Radny Andrzej Janeczko mówił: 

1) państwo sołtysi nie wiedzą ale na komisji kultury uchwalone zostało miejsce budowy 

nowego domu kultury w tym samym co obecny. Kiedy będzie w związku z tym 

ogłoszony konkurs na projekt domu kultury i kiedy będzie ewentualnie zakończony 

ponieważ posadowienie tego budynku w tym samym miejscu było warunkiem do tego 

, że w ciągu czterech lat powstanie nowy dom kultury, 

2) czy kontaktował się pan Burmistrz z Policją  aby nakładali mniej mandatów?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział , że spływają wnioski z terenu 

o wzmożenie kontroli policji, nie jestem władny wydawania poleceń Policji. Przy okazji 

sprawozdania  z działalności Policji dowiemy się jak to funkcjonuje. 

Zadanie wykonania projektu domu kultury jest ujęte w naszym budżecie i będzie realizowane. 

Do konkursu na wykonanie projektu domu kultury będzie mógł przystąpić każdy architekt. 

Radny Bogdan Walczak: 

1) nawiązał do wypowiedzi Pana Wacława Walaka odnośnie jakości wody i mówił, że w 

ubiegłym roku zdarzały się sytuacje zastoin wody na końcówkach wodociągu np. takie 

zgłoszenia radny otrzymywał od mieszkańców bloku TBS, 

2) odnośnie gazu- radny mówił o tym , że generalna dyrekcja już na etapie projektowania 

utrudnia na ul. Warszawskiej przeprowadzenia gazu. Mieszkańcy zwrócili się do mnie 

z pretensjami, że już mamy tyle utrudnień związanych z ruchem samochodów to 

jeszcze dokładają inne utrudnienia. Poruszę te sprawy 30 na sesji. 

3) pamiętam jak była zawierucha jak zrezygnowaliśmy ze szkoły w Bratoszewicach i 

całego obiektu , i tam się pojawił Widzew- miały być cuda nie widy , a ja czytam 

artykuł w gazecie ,, sprzedam Widzew za 85 zł ˮ. Czy nie powinny wejść w ten temat 

inne służby, czy do nas docierają takie informacje bo w tamtym czasie wszyscy byli 

zaangażowani aby bronić tej szkoły. A tu okazuje się że nie będzie ani klasy sportowej 

ani Widzewa.  



11 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział , że nie będziemy zajmować się 

sprawą Widzewa ale wyjaśnię żeby nikt nie wyszedł z błędnym przekonaniem: w pewnym 

momencie zwróciłem się do spadkobierców czy nie byliby w stanie zrezygnować ze swych 

roszczeń co do parku i pałacu. Odpowiedź definitywna- absolutnie ich to nie interesuje. W 

jaki sposób spadkobiercy stali się właścicielami? Skorzystali z prawa pierwokupu tego 

obiektu w trybie bez przetargowym – a prawo dopuszcza taką możliwość. W jaki sposób i za 

ile przekazali Fundacji Widzew nie Klubowi Widzew to jest oddzielny temat. Fundacja 

Widzew chciała sprzedać ten obiekt ale w ostatnim momencie inwestor się wycofał. Wiem , 

że jest wykonany projekt odbudowy pałacu i jest pozwolenie na budowę. 

Radny Jarosław Włodarczyk:  

1) po sezonie zimowym następujące drogi wymagają naprawy: 

 w Woli Błędowej do leśniczówki, na tzw. ,,górki ˮ i do pana Florczaka, 

 droga w Wyskokach przez las do drogi Nr 14, 

 w Wyskokach od kapliczki do torów kolejowych, 

 w Kalinowie  na łuku koło posesji pp. Zawadzkich, 

2) mieszkańcy Wyskoków i Woli Błędowej apelują o wyczyszczenie rowów przy 

drogach gminnych, 

3) sprawa budowy oświetlenia ulicznego w Wyskokach od drogi Nr 14 do wsi. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że wnioski przyjmuje 

natomiast na wniosek dot. oświetlenia ulicznego odpowiedzi udzieli Pani Grażyna 

Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji. 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała, że na dzień 

dzisiejszy w budżecie gminy nie ma zaplanowanego takiego zadania jak budowa oświetlenia 

ulicznego we wsi Wyskoki. Jak zadanie takie pojawi się w budżecie będziemy je realizować. 

Radny Krzysztof Bandurowicz powrócił do tematu lokalizacji budowy domu kultury w 

Strykowie i pytał, czy ta lokalizacja jest już przesadzona? Radny przypomniał , że było 

głosowanie nad takim wnioskiem na posiedzeniu Komisji i pytał czy nie powinno być to 

przyjęte poprzez głosowanie na sesji przez wszystkich radnych a nie tylko członków 

wybranych komisji ?   

Przewodniczący rady mówił, że wspólne posiedzenie komisji rady bezwzględną większością 

głosów wypowiedziało się za budową  na starym miejscu. Proszę więc w takim razie postawić 

wniosek formalny o przegłosowanie lokalizacji. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

stawiam formalny wniosek aby rada przegłosowała lokalizację budowy nowego domu 

kultury- nie koniecznie na dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący rady mówił: 

nie będziemy odkładać głosowania aby nie blokować prac z tym związanych. 

Składam wniosek formalny do Komisji Uchwał i Wniosków aby rada na dzisiejszej sesji 

przegłosowała wniosek w sprawie budowy domu kultury na starym miejscu. 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy jest możliwość skontaktowania się z zarządcą drogi Nr 14 

w sprawie ustawienia znaku ograniczającego zatrzymywanie się samochodów pow. 3,5 t  przy 

drodze Nr 14 za Biedronką po prawej stronie jadąc w kierunku Głowna?  

Przewodniczący rady odpowiedział, że 30 marca przewidziana jest sesja z udziałem 

Generalnej Dyrekcji. 

Przewodniczący rady poinformował, że głos zabierze teraz  radny Lenart i wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji zamyka ten punkt. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zwrócił się do przewodniczącego prowadzącego obrady, że 

nie ma prawa zamykać dyskusji, być może będą inne osoby chcące zabrać głos w tym 

punkcie. 
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Przewodniczący rady odpowiedział , że w tej chwili nie widzi innych zgłoszeń do zabrania 

głosu w dyskusji. 

Radny Karol Lenart wystąpił o wycięcie wierzby na łuku drogi  prowadzącej do Warszewic.  

 

Ad pkt. 9 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Na sali obrad brak radnej Anny Ślęzak. 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na VI sesji RM radny Łukasz 

Orłowski odczytał wnioski przyjęte przez Komisję w dniu 16 marca 2015 roku:  

1. Dokonać prześwietlenia drzew na terenie gminnym naprzeciwko bloków Wspólnoty 

mieszkaniowej przy ul. Targowej. 

 

Przed głosowaniem radny Walczak wycofał wniosek w związku z wcześniejszą deklaracją 

Burmistrza o przyjęciu wniosku do realizacji w trakcie sesji. 

 

1. Wnioskujemy o uhonorowanie jubileuszu ukończenia 100 lat przez mieszkańców 

miasta i gminy Stryków (wniosek radnego A. Pożarlika). 

Głosowanie wniosku: 14 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

2. Wnioskujemy o udostępnienie  dostępu do sieci Wi-Fi  na terenie Urzędu Miejskiego 

w Strykowie (wniosek sołtysa wsi Sosnowiec R. Miśkiewicza). 

 

Głosowanie wniosku: 14 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

3. Wystąpić do Starostwa powiatowego w Zgierzu o usunięcie zeschniętych i 

nadłamanych drzew, przy drodze powiatowej Stryków-Bartolin na wysokości dawnego 

ośrodka wczasowego (wniosek radnego K. Lenarta) . 

Głosowanie wniosku: 14 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

4. Rozpocząć procedurę projektową nowego domu kultury  w niezmienionej lokalizacji    

( wniosek radnego P. Kasicy ). 

Głosowanie wniosku: 10 głosów za 

4  głosy przeciwne 

0 głosów wstrzymujących się 

 

Po głosowaniu: radny Krzysztof Bandurowicz prosił o wyszczególnienie imienne w protokole 

z VI sesji, że  oddał głos przeciwny  nad wnioskiem nr 4. 
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Głosowanie nad przyjęciem protokołu KU i W na VI sesji : 

Głosowanie: 12 głosów za 

0 głosów przeciw 

1 głos wstrzymujący się, 

 

W związku z tym, że wynik głosowania nad przyjęciem protokołu KU i W ( liczba oddanych 

głosów ogółem) był inny niż liczba radnych obecnych na sali Przewodniczący rady zgłosił 

wniosek o reasumpcję głosowania: 

Głosowanie: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

1 głos wstrzymujący się, 

 

Drugie głosowanie nad przyjęciem protokołu KU i W na VI sesji : 

14 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

 

Ad pkt. 10 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad VI sesji Rady Miejskiej w Strykowie prowadzący 

obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.20 dokonał zamknięcia 

sesji. 

Protokołowała: 

Z. Kubiak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 

   

 

 

 

 

   

 

 


